
Møde vedr. budget, 10.01.24. Harridslev Rideklub 

Til stede: Karin B. Sørensen, Helle Daugaard, Emma Myrhøj, Emma Simonsen, Mette Dahl, Anne Klønge. 

Afbud: Julie Dahl 

Ref.: Anne Klønge  

 

1. Priser på undervisning:  

 Stigning varsles pr. 1.4.2024. Prisen stiger fra 400 kr. pr. mdr. til 425 kr. pr. mdr.  

2. Kontingentstigning?  

3. Drøftelse. Nuværende kontingent fastholdes. En mulighed på et senere tidspunkt kunne være at 

medlemmet over 24 skal betale lidt mere, idet HARK ikke får medlemstilskud til disse. Men da vi 

ønsker flere voksne ryttere i klubben, har vi pt. fravalgt dette. 

4. Effektivisering 

F.eks. et gebyr for manglende afmelding. Dette forslag drøftes med inspiration fra fitness verdenen 

hvor der ofte er gebyr på 25-50 kr. for udeblivelse. Dette er pt. ikke muligt at gennemføre da 

administrationssystemet ikke kan håndtere det på nuværende tidspunkt. Vi følger op på dette og 

genbesøger muligheden senere.  

5. Facilitetskort 

Drøftelse om hvorvidt det skal kræve facilitetskort at være elevrytter eller dette skal inkluderes i 

betaling for undervisningen. Vi konkluderer at det ligger indeholdt i prisen for overskuelighedens 

skyld for især nye ryttere. Priser på facilitetskort fastholdes.  

6. Hvervning 2024, voltige 

Opvisninger i Korshøjhallen samt Grønhøj i marts. Der afsættes datoer med henblik på hvervning. 

Der har været afholdt møde med voltigører samt forældre for evt. opstart af en evt. voltigepart 

søndage hvor træning til galop (næste niveau var i fokus.) Der var to voltigører som ønskede dette 

men efter betænkningstid takkede de nej.  

7. Stævner i 2024 

Bevidst nedgang i antal stævner pga. mangel på hjælpere.  

Der mangler opbakning omkring flere små aktiviteter. Forældreråd oprettes. Formålet med et 

forældreråd er at aktivteter deles ud på flere frivillige hænder til glæde for klubbens yngste 

medlemmer. Opgaver som alle kan bidrage til og oplæres i. Kontakt Anne for mere info på 

part@harkdk 

 



8. Kursusbeløb til ansatte  

Beløbet nedsættes på grund af klubbens store udgifter i 2023 og idet kun få ansatte har udnyttet 

muligheden for ekstra kurser.  

9. Computere.  

Klubben vil forsøge at finde to brugte computere til brug ved indberetning af løn samt en infoskærm 

som er på vej. Medlemmer kontaktes for hjælp til at finde computere.  


